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Na květnovém jednání Rady a Prezidia FV v Praze
Vršovicích bylo mimo jiné projednáno:         
 

·       Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o proběhlém jednáních vedení
ČD, a.s. s OC k 1. Změně PKS ČD, a.s. , na rok 2022, které se konalo dne
2.5.2022. Jednání se vedlo v oblasti přílohy č.4 Stravování a náhrady výdajů
a přílohy č.7 Odměny za zabránění úniku tržeb . Rada FV byla seznámena
s průběhem jednání a s dohodnutou podobou 1.změny PKS ČD, a.s. 2022.

·       Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace k uplatňování Katalogu
prací ČD. Dle informací OC dochází k neuznání zařazení do TS 10 u profese
vozmistr. Dne 28.4.2022 proběhlo jednání, kde byl vznesen požadavek na
upřesnění činností v rámci jednotlivých TS a FV požadovala jednoznačné
uznání činností dohodnutých v rámci aktuálního zařazení do TS v Katalogu
prací ČD. Zaměstnavatel na žádost FV vyškrtl některá ustanovení v rámci TS
8 a TS 9. Rada FV byla seznámena s jednotlivými upravenými body.

·       Prezident FV p. Malík dále informoval o průběhu jednání s vedoucím TSV
RPP Brno p. Křížem v otázce  rozvrhů směn v souvislosti s kritickou situací
personální obsazení (posun, vozmistři) na tomto pracovišti. Z tohoto jednání
vyplynulo, že není problém v samotné organizaci práce, ale v lidských
zdrojích kterých je kritický nedostatek. Dále pak informoval o jednání
s ředitelem OŘOD západ p. Petříčkem k přiznání TS 10 pro vozmistry
v jejich obvodu.

·       Prezident FV p. Malík informoval o jednání s ministrem dopravy Mgr.
Kupkou Martinem.

·       V rámci konání Představenstva společnosti ČD, a.s. dne 25.4.2022 byl
představen nový generální ředitel ČD, a.s. pan Mgr. Michal Krapinec.

·       Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o zaslaném návrhu
opatření ředitelky O10 k přípravě na zaměstnání vozmistr. Návrhy FV po
drobných úpravách byly zaměstnavatelem přijaty. Doba na výcvik je 22
týdnů + kurz 20 dní (160 hod.). Proběhla rozsáhla diskuse k současné



situaci při provádění výcviku.

·       Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV s návrhem 4 změny
Katalogu zaměstnání. Jedná se o doplnění nového KZAM 23249 ,,Instruktor
provozních zaměstnanců“, který má mít mimo jiné v náplni práce výcvik
vozmistrů..

·       Viceprezident FV p. Hevera informoval o změně IN ,,Organizační řád ČD
Cargo“, který obdrželo P-FV k  připomínkování. P-FV zašle v termínu
případné zpracované připomínky.

·       Viceprezident FV p. Hevera předložil Radě FV zaslaný dopis OC SOSaD
s žádostí o připojení k aktivitě v oblasti  možnosti řešení dopadů inflace na
zaměstnance společností ČD, ČDC a SŽ. Rada FV se shodla na nutnosti
vyvolání společného jednání OC se zástupci zaměstnavatele k dopadu
zvýšené inflace na zaměstnance ČDC, kde by si obě strany vysvětlili svá
stanoviska a případně navrhly možná řešení

·       Viceprezident FV p. Hevera informoval o výsledcích rozboru výkonů PP
Otrokovice. Po rozboru v systému Altworks a IS PRIS byly zjištěny rozdílné
výstupy (především chůze atd.). Proto nelze výkony vozmistrů takto
vzájemně porovnat. V souvislosti s nedostatkem zaměstnanců v profesi
vozmistr v žst. Břeclav bude provedena úprava technologie práce
s přesunem činností na jiná pracoviště.
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